
 

 

Resposta a les preguntes presentades per la M. I. Sra. Rosa Gili Casals, consellera 
general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata relatives a la situació de l’estadi 
d’Aixovall. 

1- En quin estat es troben les negociacions del contracte de lloguer dels terrenys de 
l’estadi d’Aixovall? 

Actualment el Govern està negociant amb la família propietària un nou contracte de lloguer. 

2- Segons el Govern, en quin estat es troben les instal·lacions del camp de joc? 

El terreny de joc de l’estadi d’Aixovall té des de fa anys una utilització intensiva que comporta 
un cert desgast. En els darrers anys, s’ha anat fent el manteniment necessari per assegurar un 
ús correcte de la instal·lació pels entrenaments i partits de la lliga nacional de futbol, del Futbol 
Club Andorra i del futbol formatiu. 

En aquest sentit, el Govern no ha rebut a data d’avui cap informació per part dels usuaris de la 
instal·lació, de què s’hagi produït cap lesió d’un jugador de futbol causada per l’estat de la 
gespa. 

Pel que fa als vestuaris principals han estat rehabilitats recentment i el seu estat es satisfactori. 

3- Pensa el Govern fer algun tipus d’actuació de cara a millorar l’estat de l’estadi 
d’Aixovall? 

A part de les actuacions de manteniment ordinari, el Govern té en curs vàries actuacions 
destinades a millorar tant les condicions d’utilització com el confort dels visitants de l’estadi 
d’Aixovall. La primera és la substitució per bancs de fusta dels antics seients del públic que es 
trobaven en molt mal estat. 

La segona és la neteja i adequació d’un antic magatzem que es transformarà en un espai 
tècnic que ocuparà la Federació Andorrana de Futbol. 

Pel que fa a les actuacions projectades a curt termini, les properes setmanes es procedirà a 
millorar la il·luminació i aquest estiu és procedirà a l’aportació de cautxú a la gespa. 

En cas que la negociació del contracte de lloguer amb els propietaris es conclogui de manera 
satisfactòria el Govern podrà contemplar inversions més oneroses. 

 


